
Zápis 
 

ze 16. zasedání Akademického senátu VŠCHT Praha, dne 10. 4. 2018 
 

Přítomno dle prezenční listiny: 22 
Omluveni: Ing. Tůma, Wohlrábová 

Hosté: Ing. Chválná, prof. Pospíšil, Mgr. Vajsová, prof. Matějka, prof. Melzoch, Ing. Dibuszová 

 
 
Program zasedání Akademického senátu konaného dne 10. 4. 2018 

1. Vnitřní  předpis  „Pravidla  zajišťování  kvality  vzdělávací,  tvůrčí  a s nimi  souvisejících 

činností a vnitřního hodnocení kvality vzdělávací, tvůrčí a s nimi souvisejících činností 

Vysoké školy chemicko‐technologické v Praze“ 

2. Projednání změny v organizačním řádu  

3. Projednání výnosu „Zásady ediční činnosti“  

4. Rozpočet 2018 

5. Různé 

a) Informace z kolegia rektora 

b) Změny ve vnitřních předpisech 

 
Program jednání schválen 22 – 0 – 0 
 

Ad 1. 

Předseda  informoval  AS  o  připomínkách  k vnitřnímu  předpisu  v  rámci  korespondenční 

diskuse.  

Dr.  Koťátkova  z ministerstva  školství  obdržela  upravenou  verzi  po  zapracovaní  těchto 

připomínek. Prorektor pro  strategie a  rozvoj prof. Pospíšil vysvětlil  strukturu a uspořádání 

nových pravidel. Vnitřní předpis v současné podobě bude předložen ke schválení Radě pro 

vnitřní hodnocení a k projednání Vědecké radě VŠCHT Praha.  

 
Ad 2. 

Změny se týkají  článku 17, odstavce b) Organizačního  řádu a  jsou navržené v souvislosti se 

spuštěním GDPR od 25. 5. 2018. Kvestorka vysvětlila význam osoby pověřence, která bude 

podléhat přímo rektorovi.  V souvislosti s tím vznikne nová směrnice týkající se ochrany dat. 

 

Usnesení: Senát se souhlasem projednal změnu v Organizačním řádu. 

Schváleno 22 – 0 – 0 

 

Ad. 3.  

Dr. Dibuszová z CIS představila hlavní zásady ediční činnosti a přednesla senátu návrh změn 

výpočtů  autorských  honorářů  a  lektorských  odměn,  které  by  závisely  na  počtu  stran 

rukopisu. Dále zmínila, že redakční kruh Chemických listů bude využíván jako poradní orgán 

ediční rady. V diskusi byly navrženy formální úpravy. 



Usnesení:  Senát  projednal  se  souhlasem  návrh  výnosu  „Zásady  ediční  činnosti“ 

s doporučením drobných formálních úprav.  

Schváleno 22 – 0 – 0 

 

Ad. 4. 

Kvestorka informovala senát o přípravě rozpočtu na rok 2018. Představila zejména investiční 

záměry zahrnující spoluúčast na operačních programech, projektovou činnost k rekonstrukci 

budovy B, práce na propojovacích můstcích mezi budovami A a B či sanační práce v budově 

B. Dále pak představila záměr navýšení osobních nákladů včetně navýšení tarifů. Dále bude 

rozpočet projednáván ve výborech a na dalším zasedání senátu. 

 

Ad. 5. Různé 

a) Informace z kolegia rektora 

‐ výroční zprávy jsou ve fázi příprav a 22. 5. dojde k jejich schvalování 

‐ navýšení kolejného o 3 % od 1. 7. 2018 z důvodu inflace 

 

b) Změny ve vnitřních předpisech 

‐ Prof. Cibulka navrhuje zařazení Rady pro výpočetní centrum do Organizačního  řádu; 

další návrhy změn zasílat předsedovi AS, který předá za AS kvestorce. 

‐ Studenti navrhují změnu volebního řádu AS týkající se volby do studentské části. 

‐ Příprava změn ve Studijním a zkušebním řádu (prof. Kotrbovi zasílat prostřednictvím 

předsedy návrhy na změny týkající se mj. jmenování komisí pro obhajoby disertačních 

prací). 

 

Příští zasedání ve čtvrtek 3. 5. 2018 

 

Zapsala: Ing. Iva Pospíšilová                                      Za správnost: prof. Ing. Radek Cibulka, Ph.D. 


